
 

Treść interpelacji radnego Artura Czaplińskiego  
w sprawie lotniska w Modlinie 

 

W związku z doniesieniami prasowymi o znaczących spadkach ilości pasażerów lotniska w 
Modlinie w 2019 roku to jest aż o 9,2 % w ostatnim kwartale 2019 roku, gdzie w sumie w ciągu 
ostatnich czterech miesięcy 2019 r. obsłużono o ponad 85 tys. mniej pasażerów niż w tym 
samym okresie 2018 r proszę o informacje co jest powodem takiej alarmującej sytuacji? 

1. Czy zgodnie z zapowiedziami ograniczenia użytkowania lotniska w Modlinie przez linie 
lotnicze Ryan Air Marszałek ma pomysł na zabezpieczenie lotniska przed negatywnymi 
tendencjami spadkowymi? Czy Mazowiecki Port Lotniczy przynosi zysk dla Województwa i czy 
konieczne będzie kolejne dokapitalizowanie spółki? 

 


